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Schriftelijke bijkomende vragen 

gemeenteraad 

28 april 2020    

Vraag 1 Vraag raadslid Moschidis i.v.m. corona-maatregelen 

De corona-crisis die ons allen nu al enige tijd in ons kot houdt, is ongezien! Uiteraard moet 

alle aandacht en energie nu eerst uitgaan naar de Volksgezondheid! 

 

Ik wil ook, namens onze fractie, onze enorme waardering uitspreken voor alle zorgverleners 

en mensen met essentiële  beroepen. MERCI, DANK U! 

 

Onze gedachten gaan ook naar de families die reeds naasten verloren aan het CORONA-

virus. 

 

We kunnen er niet aan voorbij gaan dat het aantal besmettingen in onze gemeente hoog 

ligt. 4,92 bevestigde besmettingen per 1000 inwoners (cijfer afkomstig van Het Laatste 

Nieuws. Naar het hoe en waarom zullen later nog wel studies volgen. 

 

Met deze bijkomende vraag, wil ik nu reeds polsen naar de visie van het bestuur. Hoe denkt 

de gemeente een steentje te kunnen bijdragen aan het herstel van de lokale economie; de 

dringende noden van mensen die inkomensverlies lijden. In onze gemeente waar het 

armoedecijfer al zo hoog lag. 

 

Concreet stel ik voor: 

− Dat elke gezin bijvoorbeeld een bon zou ontvangen van 50 EUR. Te spenderen bij de 

lokale handelaars. 

− Opschorten marktrechten en terrasbelasting 

− Korting op gemeentelijke bedrijfsbelasting. 

Dit voor wat de economie betreft. 

 

− Voor gezinnen met een leefloon zou er een éénmalige crisissteun kunnen uitbetaald 

worden. 

− Mensen die kunnen aantonen dat hun inkomen daalde, zouden los van hun statuut, een 

financiële tussenkomst moeten kunnen krijgen. Eventueel in de vorm van huursubsidie. 

Dit voor wat de gezinnen betreft. 

 

Heeft de gemeente hiervoor reeds een budget in gedachten? Het is, volgens mij, de 

hoogste tijd om samen, de meerjarenplanning opnieuw te bekijken. Misschien staan er 

investeringen in die kunnen uitgesteld worden, niet direct noodzakelijk zijn. Onze aandacht 

moet nu eerst uitgaan naar de noodlijdende bevolking. Dit over de partijgrenzen heen. 

Corona kent immers geen politieke kleur. Alleen dan zullen we hier samen uitkomen. 
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Vraag 2 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. afschaffing van de belastingen voor het 

jaar 2020 voor alle handelszaken 

Om de getroffen ondernemers wat financiële ademruimte te geven, kunnen gemeenten 

hen vrijstellen van een of meerdere belastingen die ze innen.  

 

Dat kan een algemene bedrijfsbelasting zijn maar evengoed de standgelden voor 

marktkramers, of de terrasbelastingen, ...  

 

Deze laatste twee hebben het voordeel dat de steun volledig terechtkomt bij de zwaarst 

getroffen handelaars.  

 

Verschillende gemeenten communiceerden reeds over dergelijke tussenkomsten vanuit 

het gemeentebestuur, jammer genoeg hebben de ondernemers nog niets ontvangen. 

Enkel 1 maand na sluiting een brief waar de handelaars zelf hun suggesties kunnen 

neerschrijven. Gelijk de meerderheid geen inspanningen wil doen naar de handelaars toe. 

Vraag 3 Vraag raadslid Van Der Gucht i.v.m. tweede burgerlijke plechtigheid  

Een geplande trouw op het gemeentehuis mag dan wel doorgaan in coronatijden, zo 

zonder vrienden, familie en een fotograaf die de mooiste dag van je leven komt vastleggen 

is het toch niet ideaal. Daarom kan de gemeente het mogelijk maken om de plechtigheid 

nog eens over te doen maar dan in normale, feestelijke omstandigheden. 

 

Onze vraag zou dan ook zijn om deze plechtigheden gratis aan te bieden. 

Vraag 4 Vraag raadslid Colpaert i.v.m. introductie cadeaucheque bij de Wetteraars & 

lokale economie 

Door de coronacrisis zijn het financieel zware tijden voor heel wat Wetteraars en 

zelfstandigen. Om onze lokale economie een extra hart onder de riem te steken, is de 

introductie van de cadeaucheque een ideaal moment. Op deze manier zal de start van de 

cadeaucheque een gegarandeerd succes zijn bij de Wetterse bevolking & lokale economie.  

 

Als N-VA fractie vragen we een éénmalige toekenning van de cadeaucheque van €25 per 

gezin, alleen te spenderen bij de zelfstandigen die in aanmerking kwamen voor de 

hinderpremie, die aangevraagd werd bij de Vlaamse overheid. Het is uiteraard aan de 

gemeente zelf om een gepast systeem uit te werken waarbij alle zelfstandigen zich goed 

voelen. Zodanig dit bedrag niet enkel en alleen naar 1 bepaalde sector gaat.  

 

We begrijpen dat dit een begrotingswijziging met zich zal meebrengen, maar zijn er ook 

van overtuigd dat dit voor een gezonde gemeente als Wetteren met een begroting die in 

evenwicht is, geen probleem mag zijn. Bovendien zijn er door de corona maatregelen 

minder uitgaven, door activiteiten die geschrapt zijn. Wat daar niet aan uit gegeven is, kan 

in de middenstand geïnvesteerd worden.  

 

De vragen van gemeenteraadslid Freija Colpaert en de N-VA fractie zijn de volgende:  
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− Is het mogelijk om een gratis cadeaucheque vanuit het gemeentebestuur van €25 per 

gezin te voorzien? Deze extra steun voor zelfstandigen en gezinnen die terugvallen op 

een inkomen van 70% zal meer dan welkom zijn. Winkelhier een begrip dat in deze 

veranderende samenleving, belangrijk zal worden.  

− Welke budgettaire mogelijkheden zijn er ter beschikking, door evenementen die niet 

doorgaan? We denken maar aan de Topdagen, besparing inzet personeel voor 

ondersteuning kidrock, buitenspeeldag, ... 

Vraag 5 Vraag raadslid Bracke i.v.m. coronacrisis 

1. Neemt het gemeentebestuur extra maatregelen voor onze horeca, kleinhandel en 

kmo die getroffen wordt door de gevolgen van het coronavirus? Zo ja, welke zijn dit 

concreet ? Welk budget wordt hiervoor vrijgemaakt ? Zo niet, waarom niet ? 

Het Vlaams Belang stelt voor dat het gemeentebestuur alle lokale taksen die van 

toepassing zijn op handelaars en voornamelijk de horeca overziet en nagaat welke 

daarvan (tijdelijk) kunnen opgeschort worden of voor een aantal maanden, zelfs het 

gehele jaar, kunnen worden kwijtgescholden. 

  

2. Maakt het gemeentebestuur budget vrij om verenigingen die geplande activiteiten 

afgelast zien als gevolg van de coronacrisis, te ondersteunen ?  Hoe zit het met 

concessievergoedingen van de voetbalploegen en kasteeltje – nova – sporthal?  Hoe 

zit het met de andere huurinkomsten die de gemeente van verenigingen genereert? 

 

3. Is er reeds berekend wat deze coronacrisis tot nu toe aan de gemeente kost, zoja 

wat waren de grootste kosten tot nu toe?  Is er reeds berekend wat de financiële 

impact zal zijn voor gans het jaar 2020, zoja wat is het geschatte bedrag en wat zijn 

de grootste verliesposten?  Op welke manier ziet dit bestuur deze financiële 

tegenslag te bekostigen?  Zal de corona crisis toekomstig geplande projecten in de 

weg staan? 

 

4. Hoeveel personeelsleden van de gemeente zijn er economisch werkloos?  Zullen er 

bij het aanhouden van de crisis nog meer personeelsleden economisch werkloos 

worden? 


